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Regulering av fisket etter makrell i 2024 

Makrellfisket både i 2021, 2022 og i år har vært uvanlig sammenlignet med tidligere år, 
og hvordan fisket bør reguleres i 2024 vil være avhengig av avtalesituasjonen, hvilken 
adgang vi har til å fiske i andre soner, og størrelsen på den norske kvoten.  
 
Sjømat Norge mener at reguleringen av makrellfisket har fungert godt, og reguleringen 
av neste års fiske bør i størst mulig grad følge tidligere års praksis.  
 
Dersom det blir inngått en avtale om adgang til å fiske makrell i britisk farvann i 2024 
bør adgangen til hvert enkelt fartøy gis med en underregulering, slik at man unngår 
situasjonen som oppstod i år, der enkelte fartøy ikke fikk fiske sin andel i britisk sone 
fordi andre hadde overfiske sine fartøykvoter i britisk sone. 
 

Vennlig hilsen 
Sjømat Norge 

Kyrre Dale 

Fagsjef 
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